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6536. posiedzenie Sejmu w dniu 20 marca 2013 r.
Informacja ministra spraw zagranicznych o założeniach polskiej polityki zagranicznej w 2013 r.




 Wicemarszałek Jerzy Wenderlich:

 Chyba już nie zdąży pan poseł zadać tego pytania, niestety, panie pośle.


 Poseł Andrzej Duda:

 Po ile państwo zamierzacie wprowadzić euro w Polsce, to znaczy jak będą przeliczane pensje i emerytury? Bo jeżeli przeliczycie je tak, jak euro wygląda obecnie...


 Wicemarszałek Jerzy Wenderlich:

 Panie pośle, bez opinii. Proszę, jak będą przeliczone?


 Poseł Andrzej Duda:

 ...to będziemy jako Polacy dziadami przez dziesiątki lat w Unii Europejskiej. Dziękuję bardzo. (Oklaski)


 Wicemarszałek Jerzy Wenderlich:

 I to było pytanie. Dziękuję bardzo.
 Raz jeszcze będę bardzo uparcie zwracał państwu uwagę, że nie musicie się państwo zwracać do pana ministra, bo reprezentuje go w tej chwili pani minister. Adresatem tych pytań w imieniu pana ministra jest w tej chwili pani...
 (Poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk: Ale w imieniu pana ministra.)
 (Poseł Zbigniew Kuźmiuk: Ale to pan minister ma same sukcesy.)
 Ale przecież ja taką sugestię kieruję pod adresem państwa.
 A teraz pani poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk, Prawo i Sprawiedliwość.


 Poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk:

 Dziękuję.
 Chciałabym zapytać, czy sukcesem rządu jest brak rządowego programu współpracy z Polonią i Polakami za granicą. Nie jest to dokument rangi rządowej. Nie ma również atlasu Polonii świata, za który podobno jeden z ministrów ma ręczyć głową, tak mówił pan minister. Nie ma raportu o Polonii i Polakach za granicą, bo ten z 2009 r. się zdezaktualizował, więc kiedy nastąpią zmiany? Senat miał do dyspozycji 75 mln, przejęliście państwo tę pulę pieniędzy, wydając 52 mln. Co stało się z resztą funduszy na Polonię?
 Czy sukcesem można nazwać współpracę, jeżeli ona jest, ruchu autonomii Górnego Śląska, który powstał w Republice Federalnej Niemiec, a który ma wspierać RAŚ? Jak wiadomo, Platforma Obywatelska w sejmiku śląskim ma koalicję z Ruchem Autonomii Śląska, który jest wspierany przez ruch, który powstał w Niemczech.
 Czy sukcesem MSZ jest skandaliczny komiks, na który państwo wydaliście 30 tys. euro, który był pełen wulgarnych, niecenzuralnych zwrotów i miał popularyzować wśród uczniów z Niemiec naszą kulturę i muzykę Fryderyka Chopina? (Dzwonek)
 Czy sukcesem jest siedziba konwentu organizacji polonijnej mieszcząca się w niemieckim MSW? Czy zaoszczędzili oni na podsłuchach, czy też to jest dowód na dostęp Polonii i Polaków do konwentu i kontaktu z państwem? I na koniec...


 Wicemarszałek Jerzy Wenderlich:

 No, to już powinien być koniec.


 Poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk:

 Czy uważacie państwo, że pan minister Cisek miał rację, mówiąc, że Polacy mieli status mniejszości, ale to my zajęliśmy po II wojnie światowej dużą część terytorium, które należało do państwa niemieckiego...


 Wicemarszałek Jerzy Wenderlich:

 Dziękuję bardzo.
 Pan poseł Adam Lipiński z Prawa i Sprawiedliwości.


 Poseł Dorota Arciszewska-Mielewczyk:

 ...i w związku z tym nie możemy popierać dążenia do uzyskania statusu mniejszości Polaków w Niemczech? Dziękuję bardzo. (Oklaski)


 Wicemarszałek Jerzy Wenderlich:

 Proszę pana posła Adama Lipińskiego.
 Panie pośle, serdecznie zapraszam pana na trybunę.


 Poseł Adam Lipiński:

 Panie Marszałku! Wysoka Izbo! Niedawno doszło do wykrycia afery związanej z handlem wizami w konsulacie w Łucku. O ile wiem, toczą się postępowania
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